
    اگر بتوانیم مسلمانان را متحد کنیم شاهکار کردهایم/ نباید از هزینه کردن
برای این امر مهم هراس داشت

  

به گزارش خبرگزاری تقریب، کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی از جمله اقداماتی است که به صورت سالانه

از سوی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی برگزار میشود و طی آن میهمانان کنفرانس که غالبا شخصیت های

فرهیخته، وزرای کشورهای اسلامی، علما و اندیشمندان و متفکران شیعه و اهل سنت داخل و خارج کشور

هستند به ارائه دیدگاهها و نظرات خود در خصوص اهمیت وحدت امت اسلامی و راهکارهای دستیابی و تداوم

این مهم می پردازند.

بررسی مهمترین مسائل جهان اسلام با محور وحدت مسلمانان از دیگر موضوعات مهم این اجلاس سالانه است که

بعضا با انتقاداتی نظیر اختصاص هزینه سنگین برای برپایی این مراسم مواجه میشود؛ البته برخی از

کارشناسان نیز بر این عقیده اند که در شرایط کنونی که عقاید دینی و اسلامی با هجمه های مختلفی

مواجه است و رسانه های مختلف با تولید برنامه های متنوع سعی در ترویج اندیشه های تکفیری دارند و

از هیچ کوششی برای القای تفکرات افراطی به نام دین اسلام فروگذار نیستند، ضرورت برگزاری این

کنفرانس ها دو چندان می شود چرا که اجماع مسلمان با تفکرات مختلف در خصوص مبانی مشترک نمایش

منسجمی از وحدت امت اسلام را به رخ معاندان می کشند و به همین ترتیب بخش اعظمی از این توطئه ها



خنثی می شود.

در همین راستا کارشناسان مختلف به بررسی اهمیت و جایگاه برپایی کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی که

از سابقه زیادی نیز برخوردار است پرداختهاند که در ادامه میآید: 

حجتالاسلام حسین ابراهیمی، عضو جامعه روحانیت مبارز، در گفتگو با خبرنگار تقریب، درباره اهمیت

برگزاری کنفرانس وحدت اسلامی که هرساله در تهران برگزار می شود، خاطرنشان کرد: من معتقدم ما برای

اینکه بتوانیم پرچمدار وحدت مسلمین باشیم، باید این اقدام که یکی از ثمرات انقلاب اسلامی است را

حفظ کنیم و  این پرچمداری را از دست ندهیم. زیرا اکنون در دنیا، تنها جمهوری اسلامی ایران است که

به دنبال تقریب است، از این رو اگر تقریب سودی نداشت، بزرگان ما آن را توصیه نمی کردند.

 

وی تأکید کرد: جمهوری اسلامی ایران از ابتدا به عنوان علمدار وحدت مطرح بوده است و دشمنان به

انحاء مختلف شیعه را متهم می کنند. اما کنفرانس وحدت که در کشورهای مختلف هم برگزار می شود جلوی

بسیاری از فتنه ها را می گیرد. لذا نباید به حرف مغرضان گوش داد بلکه باید به فواید اینگونه

کنفرانس ها بیندیشیم.

 

حجت الاسلام ابراهیمی درباره تشکیک برخی افراد در زمینه صرف هزینه های هنگفت برای کنفرانس وحدت

اسلامی نیز تصریح کرد: من معتقدم اگر بتوانیم مسلمانان را متحد کنیم شاهکار انجام داده ایم؛ لذا

از اینکه هزینه می شود نباید هراس داشت زیرا طبیعی است که برگزاری چنین همایشها و کنفرانس هایی

هزینه در بر دارد.

وی بر همین اساس گفت: باید دید که خروجی این همایش ها چیست؟ اگر خروجی به این منتهی شد که

مسلمانان با یکدیگر متحد شدند و تقریب توانست خودی نشان دهد، اقدام خوبی انجام گرفته است؛ اما

اگر این همایش ها نتواند در وحدت مسلمین اثرگذار باشد، مشکلاتی به وجود می آورد زیرا برای آن

هزینه می شود  اما خروجی ندارد. لذا باید خودمان بسنجیم که این کار چقدر سود دارد. اگر منافع

خوبی داشته باشد، نمی شود از آن دست برداشت.

 

عضو جامعه روحانیت مبارز افزود: در کشور ما، تنها مجمع تقریب نیست که همایش و کنفرانس برگزار می

کند، بلکه همایش های بسیاری با مخارجی بسیار بیشتر از کنفرانس وحدت برگزار می شود. اما مجمع

تقریب همیشه در برگزاری این کنفرانس با صرفه جویی عمل کرده است و با کمترین هزینه آن را برگزار



می کند.

 

حجت الاسلام و المسلمین ابراهیمی در پایان در خصوص پیامدهای برگزار نشدن کنفرانس وحدت تأکید کرد:

اصل تقریب، اقدام بسیار ارزنده ای است و نباید از آن دست کشید. لذا من معتقدم اگر کنفرانس وحدت

تعطیل شود، این عَلَم از دست ما افتاده است و ما نباید این عَلَم را بر زمین بگذاریم.
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